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J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: a Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2021. június 29. napján 

18.00 órakor a polgármesteri hivatalban megtartott nyilvános testületi ülésén  

 

Jelen vannak: a jelenléti ívben felsoroltak  

  

Márkus Erika polgármester köszönti a képviselő-testületi ülésen megjelenteket, az ülést 

megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel mind a 7 képviselő jelen van. A 

képviselő-testületi ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére Nusser Györgyné és Kammerhofer 

Lívia képviselőket kéri fel.  

Javasolja, hogy az Óvodavezetői pályázatról való döntést első napirendként tárgyalja a 

képviselő-testület. Megkérdezi a képviselőket, van-e még valakinek javaslata a napirendi 

pontok közé felveendő és megtárgyalandó témakörben.  

 

Hiltser Mátyás alpolgármester jutalmazási javaslatot szeretne előterjeszteni, kéri a javaslat 

napirendre vételét. 

 

Márkus Erika polgármester szavazásra teszi fel a napirendek sorrendjének cseréjére javasolt 

módosítást és a jutalmazási javaslatot. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

34/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete  úgy határoz, hogy a 2021. június 29-i 

nyilvános ülésének 2.napirendi pontját tárgyalja első napirendként, továbbá, hogy a jutalmazási 

javaslat tárgyalását felveszi a napirendi pontok közé.    

Felelős: Márkus Erika Polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Továbbiakban a polgármester  javasolja a testületi tagoknak fogadják el a  nyilvános ülés 

végleges napirendi pontjait. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

35/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2021.június 29-i nyilvános ülésén az 

alábbi napirendi pontok kerülnek megtárgyalásra:  

 

1. Bezenyei Százszorszép Óvoda vezetői állására kiírt pályázatról döntés  

 

2. Beszámoló a polgármester veszélyhelyzet ideje alatt született döntéseiről  

 

3. Háziorvosi feladat-ellátási szerződés módosítása iránti kérelem 

 

4. Bölcsődei fejlesztési program 

 

5. Állami tulajdonú ingatlanok felajánlása az önkormányzatoknak 
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6. Csapadékvíz elvezetési terv készítésére javaslat 

 

7. Állásfoglalás kialakítása útépítésről 

 

8. Tájház felújítási program keretében hozott döntések utólagos jóváhagyása 

 

9. Papréti fejlesztések 

 

10. Kishíd felújítás 

 

11. Tanyagondnoki szolgálat tevékenység ellátással kapcsolatos döntés 

 

12.  Nyári Tábor szervezéséhez támogatás kérése 

 

13. Falunap megrendezése 

 

14.  Jutalmazási javaslat 

 

Felelős: Márkus Erika Polgármester 

Határidő: azonnal 

 

1. Napirendi pont (1 . számú melléklet szerint) 

Százszorszép Óvoda vezetői állására kiírt pályázatról döntés (1. számú melléklet szerint) 

 

Márkus Erika polgármester elmondja, hogy az írásos előterjesztés minden képviselőnek 

megküldésre került, majd felkérte Kammerhofer Líviát a humán bizottság elnökét a napirend 

szóbeli kiegészítésére.  

 

Kammerhofer Lívia   elmondta, hogy a humán bizottság egyhangúlag javasolja Rábelné Bors 

Judit óvodavezetői kinevezését. A pályázatot elbíráló bizottság ülésén büszkén hallgatták 

Rábelné Bors Judit végzett munkájáról, a benyújtott pályázatáról szóló pozitív értékelést. Jó 

volt hallani, hogy mások szakmai szemmel kiválóra értékelték a pályázatot. A bíráló bizottság 

is egyhangúlag támogatta az óvodavezetői kinevezését. 

 

Márkus Erika polgármester felkéri a pályázót, hogy röviden ismertesse a pályázatát, 

elképzeléseit. 

 

Rábelné Bors Judit óvodavezető, pályázó elmondta, hogy pályázatát 4 pillérre építette, a 

horvátság identitás tudatának elmélyítésére, a tehetséggondozásra, az esélyegyenlőségre és a 

szervezeti struktúra fejlesztésére.  

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy a jogszabályi kötelezettségeknek eleget téve, az 

óvodavezetői pályázatot véleményezésre megküldtük az óvoda nevelőtestületének és 

alkalmazotti körének, a szülői szervezetnek, valamint a helyi horvát nemzetiségi 

önkormányzatnak.   

Valamennyi szervezet támogatásáról biztosította a pályázót.  

 

A polgármester asszony szavazásra teszi fel az előterjesztett határozati javaslatot, mely szerint 

Rábelné Bors Juditot 2021. augusztus 1-től 2026. július 31-ig terjedő időre megbízzák az 

óvodavezetői feladatok ellátásával.  
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

36/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Rábelné Bors Juditot 

(Bezenye, Jókai u. 21.) a  Bezenyei Százszorszép Óvoda magasabb vezetői feladatainak 

ellátásával 2021. augusztus 1-jétől 2026. július 31-ig terjedő határozott időre. Illetményét az 

alábbiak szerint állapítja meg:  

  

Garantált illetmény:  319.725.- Ft 

Szakmai pótlék (10 %)   31.972.- Ft 

Nemzetiségi pótlék:    73.080.- Ft 

Intézményvezetői pótlék: 109.620.- Ft 

Összes illetmény:  534.397.- Ft 

 

A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjék a kinevezési okirat 

elkészíttetéséről és a vezetőváltozás törzskönyvi nyilvántartásba vételéről. 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2021. július 31. 

 

 

2. Napirendi pont  

Beszámoló a polgármester veszélyhelyzet ideje alatt született döntéseiről (2. számú melléklet 

alapján) 

 

Márkus Erika polgármester elmondta, minden képviselő megkapta a napirendhez kapcsolódó 

írásos előterjesztést, megkérdezi van-e valakinek hozzászólása, kérdése, észrevétele.    

 

Nusser Györgyné képviselő kért szót és elmondta, hogy a veszélyhelyzetben hozott 

polgármesteri határozatokkal kapcsolatban vannak kérdései. A 11/2021.(III.10.) határozat a 

közbeszerzési terv jóváhagyásáról szól. Lehet-e a jóváhagyott közbeszerzési szabályzaton 

módosítani, ha mégis lesz olyan fejlesztés a faluban, ami közbeszerzés hatálya alá esik.  

A 16/2021.(IV.1.) határozat a partnerségi egyeztetés lezárásról szól, tartalmazza, hogy három 

észrevétel érkezett. Kérdezi, hogy ezek milyen észrevételek voltak. 

Közterületi játszótér kialakítására pályázat került beadásra a 18/2021.(IV.26.) határozat szerint. 

Véleménye szerint nem lehet megtenni, hogy a Bezenyén nem megfelelő minősítésű eszközöket 

Papréten helyezik el. Paprét is megérdemel egy új játszóteret.  

A 27/2021.(V.28.) határozattal a belső ellenőri jelentés került elfogadásra. A jelentés az óvodára 

tartalmaz megállapításokat. A jelentés szerint az óvónők és a dadák nem kapták meg a nekik 

járó pótlékokat úgy, ahogy a jogszabály előírta. Tudják-e, hogy számszerűsítve ez mennyibe 

fog kerülni. Az óvodai csoportlétszám 20 %-kal történő emelését mi indokolta. 

Javasolja a 44/2020.(XII.11.), a 49/2020.(XII.23.) és az 1/2021.(I.8.) polgármesteri 

határozatokról, valamint a 8/2021.(V.28.) önkormányzati rendeletről döntsön a képviselő-

testület külön. 

 

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy a közbeszerzési tervet évközben módosítani kell, 

ha olyan beruházásra kerül sor, amely meghaladja a törvényben előírt közbeszerzési értékhatárt.  

A partnerségi egyeztetéssel kapcsolatos észrevételekről írásban tájékoztatni fogják képviselő 

asszonyt. A játszótéri eszközökkel kapcsolatban elmondta, hogy vannak játékok, amelyek 

felújítás után újra használhatók lesznek. A felújítást végzők 3 év garanciát vállalnak az 
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eszközökre. Paprétre nemcsak a felújított eszközöket szánják, hanem új játszóeszközök is 

beszerzésre kerülnek.  

Az óvodai dolgozók pótlékának rendezése folyamatban van. Nem tudja jelen pillanatban 

megmondani, hogy az számszerűsítve milyen kiadással jár. Azt tudják, hogy a dolgozóknak 

visszamenőleg jár a pótlék különbözet, ami számfejtésre fog kerülni. 

Az óvodai csoportlétszám emelésére jogszabály ad lehetőséget. Ezzel minden évben élni 

szoktak, hogy ha szükséges, a nevelési év folyamán ne kelljen egy gyermek felvételét sem 

elutasítani. 

 

Márkus Erika polgármester javasolja, hogy Nusser Györgyné képviselő asszony módosító 

javaslatáról szavazzon először a képviselő-testület. Szavazásra teszi fel, hogy a 

44/2020.(XII.11.), a 49/2020.(XII.23.) és az 1/2021.(I.8.) polgármesteri határozatokról, 

valamint a 8/2021.(V.28.) önkormányzati rendeletről külön döntsön a képviselő-testület.  

 

A képviselő-testület 4 igen, 3 nem szavazattal egyetért.  

 

A polgármester asszony elmondta, hogy a 44/2020.(XII.11.) polgármesteri határozat a jelenleg 

folyó településrendezési terv módosításával kapcsolatos településfejlesztési döntést 

tartalmazza. Megkérdezte, hogy mi a nem megfelelő ebben a határozatban. Azt foglalták össze 

a határozatban, amit leegyeztettek és a hatóságok javasoltak. Aki ezt a határozatot elfogadja, 

szavazzon.  

A képviselő-testület 3 igen és 4 nemmel nem ért egyet.  

 

Dr. Gáli Péter jegyző úr elmondta, hogy  a napirendnek a lényege, hogy a veszélyhelyzet alatt 

hozott polgármesteri döntéseket, amelyeket a képviselő-testület hatáskörében és feladatkörében  

eljárva hozott a polgármester, ezek felett  a képviselő-testületnek utólagos felülvizsgálati joga 

van.  A felügyeleti szervek  álláspontja ezzel kapcsolatban az, hogy amennyiben az adott döntés   

végrehajtására még nem került sor és az  eredeti állapot is visszaállítható, a testület döntést 

hozhat a módosítás vagy a visszavonás kérdésében. Hangsúlyozza, hogy ezen esetekben az 

eltérő döntést ajánlatos indokolni. Ki kell tűnnie, hogy mindez milyen okból történik és   

vizsgálni kell, hogy visszaállítható-e az eredeti állapot. Ez nagy horderejű kérdés. Ez a döntés 

a folyamatban lévő rendezési tervvel kapcsolatos észrevételre volt válasz. A kérdés az, hogy 

ezt vissza lehet-e vonni. Álláspontja szerint ezen döntés kapcsán az eredeti állapot már nem 

állítható helyre, mivel a rendezési terv véleményezési, egyeztetési szakaszai lezárultak, a 

jogszabályilag megkeresett hatóságok nyilatkozataikat már megtették, ezen ügy már végső 

stádiumban van az állami főépítész előtt.   

 

Nusser Györgyné képviselő továbbra is hangsúlyozza, hogy ha nincs korrekt egyeztetés, akkor 

nem tudják elfogadni polgármesteri határozatként. A rendezési tervről végleges szavazás akkor 

lesz, ha az állami főépítész asszony leírja a véleményét. Úgyis ezt  követően tud a testület 

dönteni a rendezési terv elfogadásáról és bevezetéséről, egy jövőbeni rendeletével.  

 

Szakos Géza képviselő elmondta, hogy a  pandémia  alatt több kérdésben változás történt a 

korábbi egyeztetésekhez képest. Ezeket a változtatásokat a polgármester saját hatáskörben 

hozta meg. 

 

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy valóban a  pandémia  ideje alatt egyszemélyben 

kellett döntéseket hozni. A korábbi megállapodásokhoz képest a változtatásokra azért került 

sor, mert a szakhatóságok kérték az önkormányzattól. 
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Kammerhofer Lívia képviselő elmondta, hogy nem a polgármestert leckéztetik azzal, hogy nem 

fogadják el az általa meghozott döntést, hanem a településen élőket, akik a rendezési terv hiánya 

miatt nem tudják a dolgaikat rendezni. 

  

Szakos Géza képviselő válasza erre, hogy nem leckéztetnek, egyeztetni szerettek volna, s az 

egyeztetés végeredményét kellett volna továbbvinni. 

 

Hiltser Mátyás alpolgármester úgy gondolja, hogy el vannak késve, hiszen a rendezési terv ügye 

már 3 éve húzódik. Még az előző önkormányzat kezdte el, és másfél éve foglalkozik vele a 

jelenlegi testület. Volt egyeztetés, ahol Fuhrmann Vilmos elmondta, hogy az állami főépítész 

asszonynak milyen aggályai vannak, s ha ezek meg lesznek oldva, akkor lehet véglegesíteni a 

rendezési tervet.  

Úgy gondolja, hogy a rendezési tervet mielőbb el kellene fogadni.  

  

Nusser Györgyné képviselő elmondta, hogy  ha nem fogadják el a polgármesteri döntést, akkor 

is megy tovább a rendezési terv ügye. Ha az állami főépítész megadja a végleges véleményt a 

rendezési tervhez, akkor a képviselő-testület fog dönteni annak elfogadásáról. 

 

Márkus Erika polgármester asszony elmondta, hogy a 49/2020.(XII.23.) polgármesteri 

határozattal a TSZ. terület telkesítése tárgyában hozott településfejlesztési döntés végrehajtását 

függesztette fel a folyamatban lévő, a veszélyhelyzet időtartamától függően lebonyolítandó 

népszavazás eredményének jogerőre emelkedéséig. A telkesítéssel nem értett egyet. Döntését 

azért hozta meg, mert nem szerette volna az önkormányzatot olyan helyzetbe hozni, hogy az 

ügy előrehaladtával majd kártérítési kötelezettségük legyen. Úgy érezte, hogy a  pandémia  

ideje alatt, ilyen nagy horderejű kérdésben döntenie kellett. 

 

A polgármester szavazásra teszi fel, hogy aki a 49/2020.(XII.23.) határozatot elfogadja, 

szavazzon.  

 

A képviselő-testület 3 igen, 4 nem szavazattal nem ért egyet a 49/2020.(XII.23.) polgármesteri 

határozattal.  

 

Kammerhofer Lívia képviselő elmondta, hogy hogyan hozhatna a polgármester egyszemélyben 

döntést egy olyan kérdésben, amiben a falu lakossága nagy számban támogatta a népszavazási 

kezdeményezést. Ha van egy ilyen kezdeményezés, ezzel ellentétes döntést nem hozhat a 

polgármester.  

 

Szakos Géza képviselő válasza, hogy több levélben kérték a polgármestert, hogy függetlenül a 

népszavazási kezdeményezéstől - nyújtsanak baráti jobbot a beruházó felé, egyeztessenek, 

tárgyaljanak vele. Ha jól emlékszik, a beruházó azt mondta, menjen a folyamat, csinálja azt, 

amit kell, ha a népszavazás az ő érdekei ellen megy, akkor nyilatkozatot tesz, hogy semmilyen 

kártérítéssel nem él az önkormányzat felé. 

Ha a népszavazás során nem támogatják a lakópark kialakítását, akkor azt tudomásul veszik. A 

népszavazásig azonban haladhatott volna a településrendezési terv módosításáról szóló döntés 

végrehajtásában a folyamat.  A baráti segítséget utasította el a polgármester Tóth Kálmán 

részére.  

 

Kammerhofer Lívia képviselő válasza, hogy sokan aláírták az ügyben a népszavazási 

kezdeményezést. Ezt illik figyelembe venni. 
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dr. Gáli Péter jegyző úr elmondta, hogy nem látja a határozat megváltoztatására irányuló 

javaslatot. A testület dönthet úgy, hogy nem fogadja el a határozatot. A polgármester saját   

határozatát nem vonhatja vissza és már korrigálni sem tudja. Az, hogy nem fogadják el, az nem 

egy szokványos döntési forma.  

 

Szakos Géza képviselő véleménye hogy korábban  volt egy döntés a képviselő-testület részéről. 

A leendő beruházó a népszavazási kezdeményezést tudomásul vette. Született egy 

polgármesteri döntés a testületi határozat végrehajtásának felfüggesztéséről. Nem tudják mikor 

ér véget a  pandémia , mikor lesz a népszavazás. Úgy gondolja, hogy két ember véleményének 

ütköztetéséről van szó. Megakadályoztak egy embert, hogy a telkesítési folyamatot végig vigye. 

 

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy a lelkiismerete tiszta, hogy ezt a döntést meghozta. 

Egyedül nem vállal fel olyan nagy horderejű döntést, ami egy komplett lakópark elindítását 

jelenti a faluban.  Véleménye szerint ez volt a legjobb döntés.  

 

Az 1/2021.(I.8.) polgármesteri határozattal kapcsolatban kéri az észrevételeket. 

 

Nusser Györgyné képviselő szót kér és elmondta, hogy szeretnék, ha 2021. július 1-jével 

visszahelyezésre kerülne az alpolgármesteri státuszba Szakos Géza képviselő. Nem fogadják el 

a határozatot az alpolgármester visszahívásáról.  

 

Márkus Erika polgármester válasza, hogy a képviselő-testület a polgármester javaslatára, titkos 

szavazással alpolgármestert választ. Így szól az önkormányzati törvény.  

 

Szavazásra teszi fel  az 1/2021.(I.8.) polgármesteri határozatot  

 

A képviselő-testület  3 igen, 4 nem szavazattal nem ért egyet az 1/2020.(I.8.) polgármesteri 

határozattal.  

 

A polgármester asszony ezután szavazásra teszi fel a polgármesteri határozatok elfogadásáról 

szóló határozati javaslatot, a 44/2020.(XII.11.), a 49/2020.(XII.23.) és az 1/2021.(I.8.) 

polgármesteri határozat kivételével.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyetért.  

 

Nusser Györgyné képviselő szót kér, elmondta, hogy  a 2020. évi zárszámadásról szóló 

rendeletet azért nem javasolja elfogadásra, mert a leltár, amivel alá kell támasztani egy 

zárszámadást, az nem valós. A leltárban szerepelnek olyan eszközök, amelyek a választást 

követő hivatal átvétel során szerepeltek a leltárban, de fizikálisan nincsenek meg.  

Javasolja, hogy két hónapon belül készüljön el a leltározás. Ha a leltár elkészül, akkor vissza 

lehet hozni a költségvetés végrehajtásáról szóló rendeletet. 

 

dr. Gáli Péter jegyző elmondta, hogy aggályos a javaslat. A 2020. évi költségvetés 

végrehajtásáról szóló rendelet már beépült az államháztartás rendszerébe, azt a Magyar 

Államkincstár jóváhagyta, visszanyitni nem lehet.  

A teljes leltár elkészítésére javasolt két hónapos határidőt kevésnek tartja. Egy teljes leltár 

lefolytatásához 5-6 hónapra van szükség, hogy valamennyi önkormányzati intézménynél a 

leltározást le tudják folytatni. Hegyeshalomban is több hónap  kellett a leltározás elvégzésére, 

három ember dolgozott rajta az önkormányzat és intézményei tekintetében.  
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Szakos Géza képviselő válasza, hogy a leltározást mielőbb el kell végezni.  

 

A polgármester asszony elmondta, hogy a leltározás megkezdésre került. Ezt hivatali időben a 

kollégák nem tudják elvégezni. Túlmunkában fogják a leltározást lefolytatni. Fél éven belül, 

december 31-ig a képviselő-testület elé fogjuk tárni a komplett vagyonleltárt. 

 

Ezután, Márkus Erika polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslat szerint a 

polgármester által alkotott rendeletek elfogadását, valamint a leltározással kapcsolatos 

javaslatát.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal jóváhagyta a polgármester által alkotott rendeletek 

elfogadását, valamint a leltározással kapcsolatos javaslatát és az alábbi határozatot hozta:  

 

 

37/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

 

1.) Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Bezenye Község Polgármesterének 

a 478/2020. (XI. 3.) Korm. rendelettel, valamint a 27/2021. (I. 29.) Korm. rendelettel 

kihirdetett veszélyhelyzet időtartama alatt hozott határozatait – a 44/2020.(XII.11.), a 

49/2020.(XII.23.) és az 1/2021.(I.8.) polgármesteri határozatok kivételével – tudomásul 

veszi.   

 

A Képviselő-testület a  veszélyhelyzet időtartama alatt született 12/2020.(XII.4.) – 

13/2020.(XII.15.), valamint az 1/2021. (II.24.) - 8/2021. (V.18.) rendeletei 

megalkotásával egyetért, valamennyi polgármesteri rendeletet jóváhagy. 

2.) Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete elrendeli, hogy 2021. december 31-ig 

bezárólag készüljön komplett vagyonleltár, s azt terjesszék a képviselő-testület elé. 

 

Felelős: Márkus Erika  polgármester  

              Dr. Gáli Péter jegyző 

Határidő: 2021. december 31. 

 

3. Napirendi pont  

Háziorvosi feladat-ellátási szerződés módosítása iránti kérelem (3. számú melléklet alapján) 

 

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy az egészségügyi alapellátás biztosítása a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 

4. pontja alapján önkormányzati feladat. A háziorvos az egészségügyi alapellátásról szóló 2015. 

évi CXXIII. törvényben, az önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. törvényben, az 

önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. törvény végrehajtásáról szóló 313/2011. (XII. 

23.) Korm. rendeletben, valamint a háziorvosi, házi gyermekorvosi és fogorvosi tevékenységről 

szóló 4/2000. (II. 25.) EüM rendeletben foglaltak szerint látja el az egészségügyi alapellátás 

körébe tartozó tevékenységét. 2021. február 9-én megjelent a praxisközösségekről szóló 

53/2021. (II. 9.) Korm. rendelet értelmében a háziorvosi praxisoknak lehetőségük nyílik 

praxisközösségekbe szerveződni. Legfontosabb cél, hogy olyan új praxisközösség kerüljön 

kialakításra, melyben a páciensek ellátáshoz való hozzáférése javuljon és új lehetőségek 

nyíljanak meg az ellátás szervezésében. Fenti jogszabályi hivatkozásokra tekintettel, kiemelten 

a praxisközösségekről szóló 53/2021. (II. 9.) Korm. rendelet 3. § (1) c) pontját, mely szerint 

szükséges hetente legalább 20 óra rendelési idő biztosítása, benne legalább 4 óra prevenciós 

rendeléssel, és a tanyagondnoki szolgálat elindítását figyelembe véve Dr. Iván Endre háziorvos 
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azzal a kéréssel fordult az önkormányzathoz, hogy a feladat-ellátási szerződését a jogszabályi 

helyek, a rendelés helye és a rendelési idő tekintetében módosítsa.  

A polgármester asszony megkérte dr. Iván Endre háziorvost, hogy mondjon pár szót, ezzel 

kapcsolatban.  

 

dr. Iván Endre háziorvos elmondta, hogy a jelenleg érvényben lévő szerződés elavult, valamint 

2021. február 9-én megjelent a praxisközösségekről szóló 53/2021. (II. 9.) Korm. rendelet 

értelmében a háziorvosi praxisoknak lehetőségük nyílik praxisközösségekbe szerveződni. 

Legfontosabb cél, hogy olyan új praxisközösség kerüljön kialakításra, melyben a páciensek 

ellátáshoz való hozzáférése javuljon, és új lehetőségek nyíljanak meg az ellátás szervezésében. 

Jelentős átalakulás zajlik a háziorvosi szolgálatban, előnyei az adatfeldolgozás és 

adatszolgáltatás háziorvosi közösségekben való teljesítése, a járás összes háziorvosi szolgálatát 

érinti ez az úgynevezett kollegiális praxisközösség. Valamint nagyon fontos megemlíteni, hogy 

a Bezenye-Papréti rendelő már nem felel meg a XXI. századi követelményeknek sem 

műszakilag sem pedig, ami a berendezéseket illeti. Így a lakosság háziorvosi szolgálatát az 

újonnan indult tanyagondnoki szolgálattal együtt Bezenyén látja el a doktor úr.   

 

Nusser Györgyné képviselő elmondta, hogy ezen napirend kapcsán felmerült egy kérdés 

részéről, mely szerint aggasztónak tartja az orvosi rendelő előtti parkolás kérdését, nincs 

kialakítva a betegek számára megfelelő parkolóhely. Szeretné, ha a következő testületi ülésen 

tudnának érdemben tárgyalni megfelelő parkolóhelyek kialakításáról.  

 

dr. Iván Endre elmondta, hogy köszöni az észrevételt és van a parkolóhellyel kapcsolatban már 

egy építési terv dokumentáció, mely alapján el tudnák készíteni az előzetes árajánlatokat.  

 

Kammerhofer Lívia a humán bizottság elnöke elmondta, hogy bizottságuk is tárgyalta a 

napirendet és egyhangúlag elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

 

A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatnak megfelelően a feladatellátási 

szerződés jóváhagyását.  

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

38/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

 

1. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete jelen határozat 1. pontja szerinti 

Feladat-ellátási szerződést jóváhagyja. Felhatalmazza a polgármestert a feladat-

ellátási szerződés megkötésével kapcsolatos intézkedések megtételére, a felmerülő 

kérdések tisztázására és az egyéb szükséges dokumentumok aláírására és kiadására. 

Az új feladat-ellátási szerződés az aláírás időpontjában lép hatályba.  

 

2. Az új feladat-ellátási szerződés hatályba lépésével az 1999-ben a háziorvosi körzet 

ellátására  Dr. Iván Endre és Társa Háziorvosi Betéti Társasággal kötött feladat-

ellátási szerződés hatályát veszti. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: azonnal 
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4. Napirendi pont 

Bölcsődei fejlesztési program (4. számú melléklet alapján) 

 

Márkus Erika polgármester elmondja, hogy a napirendhez tartozó előterjesztést minden 

képviselő megkapta, felkéri Kammerhoffer Líviát a Humán Bizottság elnökét mondja el ők, 

hogy döntöttek a bizottsági ülésen.    

 

Kammerhofer Lívia bizottsági elnök elmondja, hogy a bizottság elviekben támogatja a bölcsőde 

fejlesztési projektet, azért elviekben, hiszen mindenki érdeke, hogy a település fejlődjön, a 

lakosság fiatalodjon, a szülők vissza tudjanak menni dolgozni a gyermek 3 éves kora előtt, 

viszont aggályukat fejezték ki, mivel az beruházás előreláthatólag nagy anyagi terhet róna az 

önkormányzatra, így előszőr egy megvalósíthatósági tanulmányt javasoltak készíttetni, illetve 

a környező települések polgármestereit felkeresni, egy újonnan induló bölcsőde esetleges 

költségeit felmérve.  

 

Nusser Györgyné elmondta, hogy a pénzügyi bizottság is tárgyalta a napirendet és szintén 

elviekben támogatta a bölcsőde fejlesztési projektet hasonló elven, mint a humán bizottság 

tagjai azzal a feltétellel, hogy a szeptemberi képviselő-testületi ülésre a részletek 

kidolgozásával, a megvalósíthatósági tanulmányra három árajánlat bekérésével  egy átfogó, 

pénzügyi vonatkozású előzményeket is tartalmazó  előterjesztés  kerül benyújtásra  a képviselő-

testületnek a döntés meghozatala érdekében 

  

A polgármester asszony szavazásra teszi fel a pénzügyi bizottságon elhangzottak figyelembe 

vételével módosító indítványként  a bölcsődei fejlesztési programmal kapcsolatos javaslatot.  

 

A képviselő-testület 6 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

39/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a pénzügyminiszter – a 

belügyminiszterrel és a családokért felelős tárca nélküli miniszterével egyetértésben - 2018. 

szeptember 28-án kiírt „Bölcsődei fejlesztési programon” történő indulást azzal a feltétellel, 

hogy egy rendkívüli képviselő-testületi ülésre a részletek kidolgozásával, a megvalósíthatósági 

tanulmányra három árajánlat bekérésével az önkormányzat egy átfogó előterjesztést készít a 

képviselő-testületnek.  

 

Felelős: Márkus Erika Polgármester 

Határidő: azonnal  

 

5. Napirendi pont 

Állami tulajdonú ingatlanok felajánlása az önkormányzatoknak (5. számú melléklet alapján) 

 

Márkus Erika polgármesterasszony elmondta, hogy Magyarország Kormánya úgy határozott, 

hogy megfontolja az egyes önkormányzatok közigazgatási területén fekvő, az állami 

feladatellátáshoz nem szükséges, egyes állami tulajdonú ingatlanok (ingatlani hányadok) 

ingyenes átadását az önkormányzatok részére. A szándék ismeretében a Magyar Nemzeti 

Vagyonkezelő Zártkörűen működő Részvénytársaság megvizsgálta a közvetlen kezelésében 

lévő ingatlanállományt, amelynek eredményeképpen Bezenye Községi Önkormányzat 

területén az alábbi ingatlanokat találta alkalmasnak a célra.  
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1. belterület 919 kivett udvar  

2. belterület 920 kivett udvar   

3. belterület 923 kivett udvar   

4. külterület 0204/2 kivett agyaggödör  

 

2021. július 15-ig írásban kell nyilatkozni arról, hogy a Magyar Állam tulajdonában álló 

ingatlanok tulajdonjogának ingyenes megszerzésének lehetőségével az önkormányzat kíván-e 

élni. 

 

Nusser Györgyné a pénzügyi bizottság elnöke elmondja, hogy bizottságuk egyhangúlag 

támogatta a kiküldött anyagban szereplő határozati javaslatnak megfelelő döntés meghozatalát 

a képviselő-testületnek.  

 

Márkus Erika polgármester asszony szavazásra tette fel az állami tulajdonú ingatlanok 

felajánlása az önkormányzatoknak napirendi pontban említetteket.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

40/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyar Falu Program céljai 

támogatásának keretében az Önkormányzat részére ingyenes tulajdonba adásra felajánlott 

ingatlanokat megvizsgálta, azok önkormányzati tulajdonba kerülését kezdeményezi az 

NBV/01/38736/2021. iktatószámú listában szereplő, alábbi valamennyi ingatlan 

vonatkozásában: 

 

 

Sorszám fekvés hrsz. megnevezés terület  MÁ tul. 

hányada 

1 belterület 919 kivett udvar 593 1/1 

2 belterület 920 kivett udvar 627 1/1 

3 belterület 923 kivett udvar 597 1/1 

4 külterület 0204/2 kivett 

agyaggödör 

22500 1/1 

 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy döntéséről értesítse a Magyar 

Nemzeti Vagyonkezelő Zártkörűen működő Részvénytársaságot.  

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2021. július 15. 

 

 

 

6. Napirendi pont  

Csapadékvíz elvezetési terv készítésére javaslat (6. számú melléklet alapján) 

 

Márkus Erika polgármester asszony elmondta, hogy Bezenye Községi Önkormányzat célul 

tűzte ki a település közútjainak szilárd burkolattal való ellátását, melyet pályázati források 

bevonásával is tervezi megvalósítani. Ezzel párhuzamosan meg kell oldani a legproblémásabb 

területek csapadékvíz elvezetését is. Jelenlegi állapotban kevés kivételtől eltekintve a belterület 
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felszíni vízelvezetése nem megoldott. Összefüggő, egységes elvezető rendszer nincs. Jelentős 

problémát okoz, hogy az egyetlen alkalmas befogadó a Rétárok, mely a domborzati vagy 

tulajdoni viszonyok miatt nem elérhető, befogadóként nem lehet számításba venni. 

Ilyen terület többek között a Kossuth Lajos utca és a Petőfi Sándor utca. Alkalmas befogadó az 

itt húzódó Rétárok lehetne, azonban ez a létesítmény csak magántulajdonban lévő ingatlan 

igénybevételével érhető el. A tulajdonos azonban ettől teljes mértékben elzárkózott. A fenti 

területről lefolyó csapadékvíz a lejtésnek megfelelően, a Petőfi Sándor utca legalacsonyabb 

pontja felé az 508/14 hrsz. ingatlanhoz gravitál. Erről a mélypontról a tovább vezetés nem 

lehetséges. Az itt kialakított szikkasztórendszer a Kossuth L. utcák vízelvezetésének 

megoldásával tehermentesíthető lenne. Szükséges a terület geodéziai felmérése, a közmű 

adatok beszerzése. Fentiek ismeretében készíthető el a településrész vagy utca csapadékvíz 

elvezetés műszaki terve. Három árajánlat érkezett a csapadékvíz elevezetés műszaki tervének 

elkészítésére.   Az egyik a Komáromi Vizi társulástól, ők bruttó 660.400,- forint értékben 

készítenék el a  terveket, az Aqualine Magyarország Kft. bruttó 571.500,- forintért és az 

AQUA+NATURA Bt. pedig bruttó 609.600,- forintért.  

Márkus Erika javasolja a képviselő-testület tagjainak, hogy a legkedvezőbb árajánlatot 

elfogadják el.  

  

Szakos Géza képviselő szót kért, és megkérdezte polgármester asszonyt, hogy a területeken 

volt-e kint valaki az árajánlatot adók közül. 

 

A polgármester elmondta, hogy igen voltak kint a területet felmérni a csapadékvíz elvezetés 

kapcsán.  

 

Nusser Györgyné elmondta, hogy a pénzügyi bizottság tárgyalta a napirendet és legalacsonyabb 

árajánlatot adó, Aqualine Magyarország Kft. ajánlatát javasolja elfogadásra a képviselő-

testületnek  bruttó  571.500.- Ft összegben. 

 

Márkus Erika polgármester szavazásra teszi fel a csapadékvíz elvezetési terv készítésére szóló 

javaslatot. 

 

A képviselő-testület 7 igen  szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

41/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Kossuth L. utca II. szakaszára a 

csapadékvíz elvezetés műszaki tervének elkészítésére beérkezett árajánlatok közül a beszerzési 

szabályzat szerinti legalacsonyabb árajánlatot adó, Aqualine Magyarország Kft. ajánlatát 

fogadja el, bruttó 571.500.- Ft összegben.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a csapadékvíz elvezetési terv készítésére a 

szerződést kösse meg. 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2021. július 10. 

 

 

7. Napirendi pont 

Állásfoglalás kialakítása útépítésről (7. számú melléklet alapján)  

 

Márkus Erika polgármester asszony elmondta, hogy szerinte mindegyik utcára ráférne a 

felújítás, mert olyan állapotban vannak.  

Felkérte Nusser Györgyné elnököt  a pénzügyi bizottság javaslatának ismertetésére.   
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Nusser Györgyné elmondta, hogy a Petőfi utca felújítására az önkormányzat adott be 

pályázatot, melynek elbírálása jelenleg is folyamatban van. A Kossuth utcában a tervek 

rendelkezésre állnak, de a csapadékvíz elvezetés nem megoldható az eredeti terv szerint, mivel 

a tervezett csapadékvíz kezelő műtárgyból történő elvezetés az 508/15 hrsz-ú ingatlan 

tulajdonosának hozzájárulása hiányában nem megoldható. A Faiskola utcában a probléma a 

tervezett csatlakozások kiépítésénél, hogy a rendezési tervben szereplő útkorrekciók még nem 

valósultak meg. A 150-es főút csatlakozásnál kisajátítás szükséges vagy megállapodás az 

ingatlan tulajdonosával. a Lajtapusztai utak tekintetében a Bezenye 931., 951., 969. és 913. 

hrsz-ú utak önkormányzati tulajdonba kerülése érdekében a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő 

Zrt-hez a 26/2021.(V.12.) polgármesteri határozat alapján az igénybejelentés megtörtént, az 

ügymenet folyamatban van. 

A bizottság ezek alapján a Dózsa Gy. utca felújítását támogatná, ha az önkormányzat 

rendelkezik ehhez saját pénzügyi forrással.  

 

Márkus Erika polgármester szavazásra tette fel az állásfoglalás kialakítása útépítésről napirendi 

pontban elhangzottakat, megtárgyaltakat.  

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

42/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete saját forrás rendelkezésre állása esetén, a 

Dózsa György utcai közúthálózat szilárd burkolattal való ellátását kezdje meg. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: folyamatos  

 

 

8. Napirendi pont 

Tájház felújítási program keretében hozott döntések utólagos jóváhagyása (8. számú melléklet 

alapján) 

 

Márkus Erika polgármester ismertette az előterjesztésben is kiküldött írásos anyagot. Elmondta, 

hogy a Tájház felújítási program keretében az összes felújítási szakaszra három-három árajánlat 

érkezett. Sürget az idő, mivel a pályázat beadási határideje nagyon közel van. Elmondta 

továbbá, hogy a pénzügyi bizottság is tárgyalta a napirendet, felkérte a bizottság elnökét 

ismertesse javaslatukat.  

 

Nusser Györgyné elnök elmondta, hogy a pénzügyi bizottság javasolja a képviselő-testületnek,  

hogy  utólagosan támogassa a polgármesternek a tájház felújítás előkészítő dokumentációinak 

elkészítése tárgyában hozott döntéseit és hatalmazza fel a polgármestert, hogy a nyertes 

ajánlattevőkkel a szerződéseket kösse meg.  

 

Ezután Márkus Erika polgármester szavazásra tette fel a tájház felújítási program keretében 

hozott döntések utólagos jóváhagyását.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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43/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete utólagosan támogatja a polgármesternek 

a tájház felújítás előkészítő dokumentációinak elkészítése tárgyában hozott döntéseit a 

következők szerint: 

 

Nyertes ajánlatok: 

1. Építéstörténeti dokumentáció és értékleltár - Erős Erika 

2. Faanyagvédelmi szakvélemény  - Bánky László 

3.  Épületdiagnosztikai szakvélemény  - ISO-MÉDIA Mérnökiroda  

                                                                         Tervező Kft. 

4. Statikai szakvélemény   - Pro Pervium Mérnöki Iroda 

5. Tervdokumentáció    - Buzás Miklós 

 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a nyertes ajánlattevőkkel a szerződést 

kösse meg. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2021. július 5. 

 

9. Napirendi pont 

Papréti fejlesztések (9. számú melléklet alapján) 

 

Márkus Erika polgármester asszony elmondta, hogy az elmúlt évben elhatározta a képviselő-

testület, hogy Paprét fejlesztésére az önkormányzat költségvetéséből megfelelő forrást 

biztosítanak. A játszótér fejlesztés is ezen fejlesztések alá tartozik. A bezenyei játszótér 

elhasználódott játékait felújítanák, és az lenne kihelyezve Paprétre.  

 

Szakos Géza képviselő szót kér, elmondta, többször jelezte, hogy Bezenyén nincs játszótér, a 

jelenlegi játszótéri eszközök elhasználódtak, felújításra szorulnak és ezen okból kifolyólag a 

játszótér területe le lett zárva. Az önkormányzat pályázatot nyújtott be a játszótérfelújításra, 

melynek elbírálása most is folyamatban van. Mi lesz akkor, ha ezeket a játékokat felújítja az 

önkormányzat, átkerülnek Paprétre és a pályázat nem nyer. Nem lesz Bezenyének játszótere 

továbbra sem. Valamint megkérdezte a papréti polgárokat és szeretnének a gyermekjátékok 

mellett sporteszközöket is a játszótérre.  

 

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy amennyiben nem tart rá igényt Paprét, így a 

Kultúrház udvarában telepítik át a felújított játékokat. A sportpálya melletti területre szeretnék 

a játszóteret.  

 

Szakos Géza képviselő ragaszkodik az új játszótéri eszközökhöz és javasolja, hogy a 

határozatot úgy fogadják el, hogy a polgármester asszony kérjen három árajánlatot 1.750.000,- 

forint értékben a felújítás helyett,  új játszótéri eszközökre. 

 

Márkus Erika polgármester elmondja, hogy a pénzügyi bizottság tárgyalta a napirendet, kéri a 

bizottság elnökét ismertesse a bizottság állásfoglalását.  

 

Nusser Györgyné  elnök elmondja, hogy bizottságuk   javasolja a képviselő-testületnek, hogy  

az ajtók cseréjére kérjen be a polgármester a beszerzési szabályzatnak megfelelően   három 

árajánlatot, ami alapján a képviselő-testület hozzon döntést, 

Továbbá javasolják, hogy a játszótérre beérkező   árajánlatok közül   a   legalacsonyabb ajánlatot 
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tevő,  Vargáné Lőrincz Lívia egyéni vállalkozó ajánlatát fogadja el  a testület, 1.747.012,- forint 

értékben , azzal, hogy ebben az árban  csak új játékok kerüljenek beszerzésre a  játszótérre.    

 

Márkus Erika polgármester az elhangzottak figyelembe vételével javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy a legalacsonyabb árajánlatban szereplő összeget figyelembe véve a Papréti 

játszótérre új játékok beszerzése érdekében három árajánlatot kérjen be 1.750.000,- forint 

értében.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 

 

44/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

papréti kultúrház főbejáratának, valamint a hátsó bejáratának ajtócseréjére kérjen be három 

árajánlatot és a legkedvezőbb ajánlatot fogadja el és az ajtócserét rendelje meg. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2021. július 15. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a polgármester módosító javaslatával egyetértve az 

alábbi határozatot hozza: 

 

45/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy 

kérjen három árajánlatot 1.750.000,- forint értékben a Papréti Játszótérre új játékok beszerzése 

érdekében.  

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2021. szeptemberi rendes ülés 

 

 

10. Napirendi pont 

Kishíd felújítása (10. számú melléklet alapján) 

 

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy a kishíd felújításáról már többször egyeztettek. Az 

építési előadó elkészítette a gyalogoshíd állapot felmérését, mely az előterjesztés melléklete. A 

balesetveszély miatt a kishidat lezárták, de mindenképpen szükség lenne a felújítására. Sajnos  

a faanyagárak a duplájára emelkedett és folyamatos anyagár emelkedés várható. 

 

Szakos Géza képviselő szót kért és elmondta, hogy beszélt megfelelő szakemberrel, aki a kishíd 

tartó szerkezetét kicserélné és az áthidaló elemeket és ennek költsége 468.000,-plusz a szállítás 

díja 85.000,-Ft lenne.  

 

Nusser Györgyné bizottsági elnök elmondta, hogy a pénzügyi bizottság tárgyalta a napirendet 

és a megbeszéltek alapján először tisztázni kellene a műtárgy tulajdonosi viszonyait. Ezt 

követően kerülhet csak sor a felújításra, amennyiben önkormányzati tulajdont képez. Továbbá 

elmondta, hogy a bizottsági ülésen szó volt arról is, hogy a hivatal vizsgálja meg a műtárgy 

ingatlan-nyilvántartási feltüntetésének szükségességét is és az ezzel kapcsolatos intézkedéseket 

tegye meg.  
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Márkus Erika polgármester szavazásra teszi fel a kishíd felújításával kapcsolatban 

elmondottakat. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

46/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy határozott, hogy a kishíd tulajdonosi 

viszonyainak rendezésére vonatkozóan felkéri a polgármester a vizsgálat lefolytatására. A 

gyalogos kishíd önkormányzatra nézve kedvező kimenetele esetén kerüljön sor a felújítás 

elvégzésére, három árajánlat bekérése után.  

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2021. szeptember 14. 

 

 

11. Napirendi pont 

Tanyagondnoki szolgálat tevékenység ellátással kapcsolatos döntés (11. számú melléklet 

alapján) 

 

Márkus Erika polgármester tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy a tanyagondnoki szolgálat 

2021. június 15. napjától elindult, szolgálva a településen élőket, főként a papréti polgárokat, 

hiszen a szolgálat a 400 fő alatti településekre lett kialakítva. A tanyagondnoki szolgálatához 

kapcsolódóan „A személyes gondoskodást nyújtó szociális intézmények szakmai feladatairól 

és működésük feltételeiről szóló 1/2000. (I.7.) SzCsM rendelet 39.§ (4) bekezdésében 

szabályozott Tevékenységnapló  használata során, annak   9. pontjában  szereplő a szolgáltatást 

igénybe vevők aláírása rovat  tekintetében    a fenntartó döntése alapján ezen oszlop vezetése 

mellőzhető.  

Javasolta a képviselő-testületnek, hogy a bezenyei és papréti idős polgárokat a szolgáltatás 

igénybevétele után ne terhelje az aláírás kérésével a tanyagondok. 

 

Kammerhofer Lívia bizottsági elnök elmondja, hogy bizottságuk tárgyalta a napirendi pontot 

és egyhangúlag javasolja a testület tagjainak elfogadásra a határozati javaslatot.  

 

Márkus Erika polgármester szavazásra teszi fel a tanyagondnoki szolgálat tevékenység 

ellátással kapcsolatosan az elhangzottakat.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

47/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a bezenyei 

tanyagondnoki szolgálatához kapcsolódóan „A személyes gondoskodást nyújtó szociális 

intézmények szakmai feladatairól és működésük feltételeiről szóló 1/2000. (I.7.) SzCsM rendelet 

39.§ (4) bekezdés” mellékletétben szabályozott Tevékenységnapló használata során, annak   9. 

pontjában szereplő   a szolgáltatást igénybevevők aláírásától eltekint.  

 

Felelős: Márkus Erika polgármester  

Határidő: azonnal  

 

12. Napirendi pont 

Nyári Tábor szervezéséhez támogatás kérése (12. számú melléklet alapján) 
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Márkus Erika polgármester elmondta, hogy sok szülőnek gondot jelent a gyermekek 

felügyeletének megszervezése a nyári szünet idején, tekintettel arra, hogy a veszélyhelyzet 

idején a szülők nem tudtak dolgozni, szabadságuk elfogyott. A szabadidő hasznos eltöltése 

nagyon fontos a gyermekek számára. A nyári szünetben gyermeket felügyelet nélkül hagyni 

nem lehet, étkeztetésüket biztosítani kell. A tavalyi évben nagy sikert aratott a gyerekek és a 

szülők körében az önkormányzat által támogatott helyi Skupa-Együtt tábor. Az idei évben is 

megrendezésre kerül a tábor augusztus 2-6. között.  

A polgármester asszony tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy idén is Schmatovichné Radits 

Klaudia szervezi a tábort és a vele megbeszéltek alapján az előkészítésről az alábbi tájékoztatást 

adta:  

„A munkálatok már a tavalyi évben elkezdődtek. Az egyházközség és a helyi Caritas 

segítségével sikerült már jelentős anyagi forrást teremteni a tábor megrendezéséhez.  

A Bethlen Gábor Eszköz kezelőhöz írt pályázat is sikeresnek bizonyult, így Tihanyi 

zarándokutat, és lelkigyakorlatot tudtunk szervezni. Szintén anyagi támogatásból - Győr Caritas 

központ - tudunk eszközöket vásárolni, kreatív busz fog vendégeskedni nálunk.  

Szeretnénk az idei évben is minél színesebb programot szervezni a gyerekeknek. Múzeumi 

foglalkozást tervezünk. A legnagyobb gradistyei horvát költőnkről, Mate Mersic Miloradicról 

szeretnék megemlékezni. Egy kirándulás alkalmával szeretnék bejárni életútja legfontosabb 

állomásait, illetve Győrbe terveznek egy kirándulást.”  

Ezekre a programokra szeretne támogatást kérni a szervező. Kéri, hogy 150.000 Ft-tal 

támogassák a gyerekek idei táborozását. 

 

Kammerhofer Lívia a humán bizottság elnöke elmondta, hogy bizottságuk tárgyalta a 

napirendet és egyhangúlag javasolják a képviselő-testületnek a 150.000.- Ft támogatás adását.  

 

Nusser Györgyné a pénzügyi bizottság elnöke elmondta, hogy bizottságuk is egyhangúlag 

támogatja a Skupa-Együtt tábor megrendezését 150.000.- Ft-tal.  

 

Márkus Erika polgármester szavazásra teszi fel az elhangzottakat.   

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

48/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja a Skupa-Együtt tábor 

megrendezését augusztus 2-6. közötti időben.  

A képviselő-testület a tábor megtartásához, programjaihoz 150.000.- Ft támogatást biztosít az 

önkormányzat 2021. évi költségvetéséből, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási 

szerződés megkötésére.  

A támogatás felhasználásáról a táborszervezőnek el kell számolni. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2021. július 30. 

 

 

13. Napirendi pont 

Falunap megrendezése (13. számú melléklet alapján) 

 

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy az idei évben szeretne egy Falunapot szervezni 

július hónapban. A szervezési munkálatok már elkezdődtek. Szeretné tájékoztatni a képviselő-
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testületet a várható programokról, illetve kéri anyagi támogatásukat, hogy a programok minél 

magasabb színvonalúak legyenek. A programot július 23-ára, péntek délutánra tervezte. 

Helyszín a focipálya és környéke. Kezdés 16 óra, kocsma kupa, főzőverseny, gyermek 

programok, bábszínház. Mivel Szent Kristóf ünnepe vasárnap lesz, így a Falubusz szentelését 

is 23-ára tervezte, amit szeretnének szélesebb körbe kiterjeszteni, aki szeretné, 

megszenteltethetné gépjárművét, kerékpárját. Ezt szeretnék a Templom utca egészére 

kiterjeszteni.  

Az esti program Nosztalgia disco lenne. Szeretnének egy mulatós sztár fellépőt meghívni a 

rendezvényre. Sajnos a Gyermek nap immár második éve elmaradt a településen, így a falu 

gyermekeinek ajándékkal kedveskednének. 

A pontos költségvetést, csak abban az esetben lehet elkészíteni, ha a Tisztelt Képviselő-testület 

hozzájárul a program szervezéséhez. Előzetes kalkulációk alapján a program tervezett költsége 

600.000,- forint lenne.  

 

Kammerhofer Lívia a humán bizottság elnöke elmondta, hogy bizottságuk egyhangúlag 

javasolja   a Falu nap megrendezéséhez szükséges  600. 000.- Ft biztosítását.   

 

Nusser Györgyné a pénzügyi bizottság elnöke elmondta, hogy bizottságuk is egyhangúlag 

javasolja a Falu nap megrendezéséhez szükséges 600.000.- Ft támogatás biztosítását a 

testületnek.  

 

Márkus Erika szavazásra teszi fel a falunap megrendezésével kapcsolatos határozati javaslatot.   

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

49/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 
Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy támogatja a Falunap 

megszervezését 2021. július 23-án. A falunapi programokra 600.000 Ft-ot biztosít az 

önkormányzat 2021. évi  költségvetéséből. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester  

             Schmatovichné Radits Klaudia közművelődési szakember 

Határidő: 2021. július 23. 

 

 

14. napirendi pont 

Jutalmazási javaslat (14. számú melléklet alapján) 

 

Hiltser Mátyás alpolgármester úr elmondta a képviselő-testület tagjainak, hogy azért nyújtott 

be sürgősségi indítványt két határozati javaslattal, mert úgy gondolta, hogy a  pandémia alatt a 

védőnő helytállásáról tett tanúbizonyságot, mivel erőn felül a lakosság érdekében 

felelősségteljes munkát végzett. Az önkormányzat költségvetése lehetőséget nyújt arra, hogy 

az alkalmazottak végzett munkájuk alapján jutalomban részesüljenek.  

Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy a Semmelweis nap alkalmából 1 havi illetményben 

részesítsék Földesné Varga Eszter védőnőt. 

Szakos Géza képviselő szót kért, és megkérdezte az alpolgármestert, hogy mikor jutott eszébe 

a javaslat.  

 

Hiltser Mátyás alpolgármester válaszul a tegnap estét mondta, mivel a héten tájékozódott róla, 

hogy Semmelweis nap lesz.  
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Nusser Györgyné képviselő javasolja, hogy a sürgősségi indítványt ne tárgyalja a képviselő-

testület, mivel az SZMSZ-ben leírtak alapján a testületi ülés előtt legalább 4 órával kell 

benyújtani az indítványt és lehetőség lett volna e-mailben kiküldeni.  

 

Wiegerné Mészáros Erika aljegyző tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy mivel a testületi 

ülés kezdetekor a polgármester asszony szavazásra feltette a napirendek kiegészítését, melynek 

során ezen napirend is tárgysorozatba került és azt elfogadta a képviselő-testület, így 

tárgyalniuk kell az előterjesztést.  

 

Kammerhofer Lívia a humán bizottság elnöke elmondta, hogy bizottságuk tárgyalta a védőnő 

jutalmazásának kérdését és a javaslatot a védőnő tekintetében 3 igen szavazattal, 1 nem 

szavazattál és  1 tartózkodással támogatta.  

 

Nusser Györgyné a pénzügyi bizottság elnöke elmondta, hogy bizottságuk is tárgyalta a védőnő 

jutalmazására tett javaslatot és a bizottság 1 igen szavazattal, 2 nem szavazattal és 2 

tartózkodással azt elvetette.  

 

Márkus Erika polgármester szavazásra teszi fel Földesné Varga Eszter védőnő egy havi 

jutalomban részesítését.  

 

A képviselő-testület 3 igen, szavazattal, 1 nem szavazattal , 3 tartózkodással az alábbi 

határozatot hozta:  

 

50/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Semmelweis nap 

alkalmából nem támogatja Földesné Varga Eszter védőnő munkájának jutalmazását. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: azonnal  

 

Hiltser Mátyás alpolgármester úr elmondta a képviselő-testületi tagoknak, hogy a polgármester 

megválasztása óta jutalomban, béremelésben nem részesült. Az önkormányzat alkalmazásában 

állók karácsonykor kaptak jutalmat. Idén a köztisztviselői nap alkalmából a hivatal 

köztisztviselői jutalmazásban részesültek. 

Polgármester Asszony a veszélyhelyzetben is bizonyította, hogy erőn felül, a faluért dolgozik. 

Ezt bizonyítják a benyújtott sikeres pályázatok, ami alapján a faluban megindultak a 

fejlesztések.  

Javasolja a képviselő-testületnek, hogy a köztisztviselői nap alkalmából a polgármester 

munkájának elismeréseként részesüljön két havi illetményének megfelelő összegű jutalomban. 

 

Márkus Erika polgármester érintettségére hivatkozva kérte kizárását a szavazásból.  

 

51/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy Márkus Erika 

polgármestert a személyi érintettsége okán a döntéshozatalból kizárja.  

Felelős: Hiltser Mátyás alpolgármester 

Határidő: azonnal  
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Kammerhofer Lívia a humán bizottság elnöke elmondta, hogy bizottságuk tárgyalta a 

polgármester jutalmazásának kérdését és a javaslatot a polgármester tekintetében 3 igen 

szavazattal, 1 nem szavazattál és  1 tartózkodással támogatta.  

 

 

Továbbiakban elmondta, hogy ő személy szerint is támogatja a jutalmazási javaslatot, mivel 

polgármester asszony munkáját bizonyítja a településen elindult több fejlesztés is, melyek 

pályázati előkészítését munkaidőn kívül végzete el.  

  

Szakos Géza képviselő elmondta, hogy a polgármester és a képviselő-testület közötti közös 

együttműködést és munkát szokták értékelni, de az egyéni munkát, melybe őket a polgármester 

nem vonja be, azt nem szeretné értékelni.  

 

Nusser Györgyné a pénzügyi bizottság elnöke elmondta, hogy bizottságuk is tárgyalta a 

polgármester jutalmazására tett javaslatot és a bizottság 1 igen szavazattal, 2 nem szavazattal 

és 2 tartózkodással azt elvetette.  

 

 

Hiltser Mátyás alpolgármester szavazásra teszi fel a polgármester jutalmazására tett javaslatot   

 

A képviselő-testület 2 igen szavazattal, 4 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

52/2021.(VI.29.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy Márkus Erika 

polgármestert munkájának elismerésére vonatkozó  2 havi jutalomba történő részesítésére tett 

javaslatot elveti.    

 

Felelős: Hiltser Mátyás alpolgármester  

Határidő: azonnal  

 

 

Mivel több napirendi pont nem volt a polgármester asszony megköszönte a részvételt és az ülést 

bezárta.  

 

k.m.f. 

 

 

                     Márkus Erika                                                            dr. Gáli Péter 

                     polgármester                                                                  jegyző 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

 

Jegyzőkönyvhitelesítők: 

 

 

                   Nusser Györgyné                                                     Kammerhofer Lívia 

                jegyzőkönyvhitelesítő                                               jegyzőkönyvhitelesítő 


